



BOTPROJECT

calme

“...un état d'in gravité plus près du ciel que da la terre”

WWW.BOTPROJECT.SES



Two men hanging in the air and ready to jump into the swimming pool under the seriousness and responsibility required by the script. At the very beginning, everything goes as planned, but all of a sudden, the actors of this history feel the necessity of revolting against it. Between one jump and the other, they start imposing their own rules, creating all sort of comic situations which would lead them to invent their proper show. All these adventures take place under a weightlessness state mainly in the air.

Acrobatics, balances, jumps challenging gravity, all sort of objects manipulation and a high dose of humor and wits integrate "Collage". A trampoline show plenty of fun for all ages and public presented by the catalan company BotProject.



*Creation:* BotProject

*External sight:* Miner Montell

*Cast:*  
Angel de Miguel  
Amaya Minguez  
Lucas Ruiz



### **botproject**

The Company was established in 2007 when its members (Lucas and Angel) gather together their theatrical and acrobatics talents to create a trampoline show which was performed as part of "l' Associació de Circ Rogelio Rivel" festival at "la Mercè 2007". Since then they have made over 200 representations of "Collage" and "The Devil's Spiral". They have won the Audience Award Theatre Festival of Villanueva de la Serena and have been nominated for the Zirkolika 2010 circus awards as best street circus performance.



Deux hommes suspendus dans les airs se disposent à se jeter dans la piscine avec le sérieux et la rigidité que marque le guide. Pour commencer tout se passe comme prévu mais d'un coup une égoïsme de rébellion prend le pouvoir sur les protagonistes de cette histoire.

Entre sauts le duo d'artistes impose ses marques en créant des situations comiques et folles avec l'objectif de créer son propre spectacle. Tous ces péripéties se feront dans un état d'ingravité plus près du ciel que da la terre.

Acrobatie, portés, sauts qui défient la gravité, manipulation d'objets et d'hauts doses de génie et humour sont les éléments de Collage, un spectacle de trampoline pour tout public, rempli de diversion présenté par la compagnie catalane Botproject.

**Idée Originale:**

BotProject

**Point de vue externe:**

Miner Montell

**Artistes:**

Angel de Miguel  
Amaya Minguez  
Lucas Ruiz



### *botproject*

La compagnie c'est créée en 2007 quand ses composants (Lucas et Angel) ont unis leurs aptitudes acrobatiques pour la création d'un numéro de trampoline pour un spectacle de l' Association de Cirque Rogelio Rivel (ACRR) à l'occasion de la "Mercè 2007". Ils ont fait plus de 200 représentations de "Collage" et "Spirale du Diable ". Ils ont gagné le prix du public au Festival de théâtre en rue de Villanueva de la Serena et ont été nominés pour des prix Zirkolika 2010 comme le meilleur spectacle de rue



# FICHE technique / technical Requirements

## Space / Espace

carrer o sala / calle o sala

## Size / Mesures

10x10m x 8m Alt/height.)

## Length / Durée

35 min

## Assembly / Montage

4h

## Needs / Besoins

Toma electricidad (sound provided by the company) / Prise de courant (son propre)

Dressing room

Parking for a van.

## Lights / Lumière

Must be provided by the organization / en charge de l'organisation

**[www.botproject.es](http://www.botproject.es)**  
**[www.facebook.com/botproject](http://www.facebook.com/botproject)**

Contact:

